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RV Zienswijze Kadernota 2024 
Veiligheidsregio

Vragen CDA:
-  ICT-beheerstaken meldkamer:
Voor de VR NHN gaat het hier om een bedrag 
van circa 85K. In de kadernota wordt 
aangegeven dat tot op landelijk niveau 
gediscussieerd is en dat er een besluit is 
genomen dat er geen financiën teruggaan 
naar de veiligheidsregio’s.

1. Door wie is die discussie gevoerd en 
door wie is het besluit genomen, met 
welke werkingskracht?

2. D&W geeft als enige hierover een 
negatieve zienswijze. Is het (als 
enige) geven van een negatieve 
zienswijze het beste instrument om 
hier het besluit van destijds (geen 
financiën terug naar VR) anders uit te 
laten vallen?

-  Bijdrage versterken informatieveiligheid:
Bij de motivatie om niet akkoord te gaan met 
de bijdrage versterking informatieveiligheid 
wordt vermeld: “het lijkt er op dat de 
beveiligingsmaatregelen enerzijds verplicht 
zijn, anderzijds doorontwikkeling en mogelijk 
zelfs bestuurlijke keuzes zijn”. 
Er staat tevens: “Ook de gemeente D&W vindt 
informatieveiligheid zeer belangrijk.”

     3. Wegen de integrale bestuurlijke 
         verantwoordelijkheid van de VR voor 
         informatieveiligheid VR en tijdige 
         maatregelen door de VR niet zwaarder 
         dan het door de VR uiteen rafelen van 
         de verschillende bedragen voor de extra
         beveiligingsmaatregelen? 

     4. Is het “uitsluitend voldoen aan de 
         wettelijke eisen” een goed criterium?

1. Er is hierover geen extra informatie 
bekend dan wat in de kadernota staat 
omschreven.

2. In de tijdlijn van het proces is dit het 
enige instrument om het besluit opnieuw 
onder de aandacht te brengen en daar 
waar mogelijk het gesprek te voeren over 
eventuele alternatieve mogelijkheden. 
Het is voor het college niet bekend of er 
alternatieven bekend zijn en of/hoe deze 
zijn afgewogen.

3. Informatieveiligheid is een belangrijk 
onderwerp voor iedere organisatie. 
Hierbij zijn wettelijke vereisten gesteld 
waar een organisatie aan dient te 
voldoen. Daarnaast zijn er keuzes die 
gemaakt kunnen worden waar ook 
financiële consequenties aan vastzitten. 
Aan de andere kant dient er ook 
bezuinigd te worden. Om een goede 
afweging te kunnen maken, is het van 
belang om inzicht te krijgen in de 
benodigde maatregelen en de kosten die 
daarmee samenhangen.

4. De zienswijze richt zich er in beginsel 
niet op of de wettelijke eisen een goed 
criterium zijn of niet. Wel is het van 
belang om inzicht te hebben in wat de 
Veiligheidsregio NHN nodig heeft om te 



voldoen aan de wettelijke vereisten, wat 
noodzakelijk is voor doorontwikkeling en 
waar er bestuurlijke keuzes gemaakt 
kunnen worden. Zonder dit inzicht is 
onduidelijk waar de kosten daadwerkelijk 
voor worden gemaakt en of dit 
noodzakelijk of gewenst is. Met deze 
informatie kan de gemeenteraad een 
betere afweging maken in hoeverre zij 
akkoord kan gaan met de kosten die 
hiermee gemoeid zijn.


